
  מתכבד לשאת דברים בשם בוגרי , ממונה בטיחות בחברת מגה קמעונאות, מוטי תפילין, אני

  .הפיילוט

  . השתתפנו בימי עיון וקורסים רבים ושונים, ממוני בטיחות ותיקים, חברי קבוצת הפיילוט

  וכבר מהמפגש הראשון " זה יהיה משהו דומה, טוב"כאשר קורס זה נפתח חשבנו לעצמנו 

  .המיון והחיבור נעשה ברמה מקצועית ולכן הקבוצה התגבשה כבר מהתחלה. זה היה שונה

  . החברים הרגישו פתיחות האחד כלפי השני וכלפי מובילות הקבוצה

  .משבוע לשבוע ציפינו למפגש ולתרומה הרבה לה זכינו

  וליישם את המיומנויות וטכניקות הניהול מול , במהלך הסדנא רכשנו כלים לנהל ולהתנהל

  . הרבים בעבודתנו היום יומיתהשותפים 

  האיכות והתועלת שהפקנו מכל מפגש איפשרו לנו להתנתק מהעשייה והעומס היומיומי כל 

  .בשונה מבדרך כלל, אחד במקום עבודתו

  ;אינו מספק ללא ההעצמה אותה רכשנו במהלך הסדנא, הידע המקצועי שכל אחד מאיתנו רכש במהלך השנים בהכשרות השונות

  .ן מזויות שונות ממה שהיינו רגיליםלמדנו להתבונ

  .לראות את עצמנו ותפקידנו באור אחר

  .פיתחנו את היכולת לתקשר טוב יותר עם השותפים לעבודה

, אצלי. מעניין היה לבדוק היום בהשוואה לתקופה מקבילה את השינוי אצל כל אחד ואחת במקום עבודתו ובעיקר את צמצום כמות התאונות
  .מדהים ואכן ניכרת ירידה בכמות התאונותהשינוי היה , אישית

  . כספים ומאמצים בפרוייקטים לקידום נושא הבטיחות, הגופים השונים משקיעים משאבים

, מצדיקה עצמה, הגורם המשפיע ומעצב את התחום בשטח, ממונה הבטיחות, הבוחרת להשקיע דווקא במשאב האנושי, לדעתנו סדנא זו
  .ומהירהומניבה תועלת רבה בצורה ישירה 

כי רק מאמן אישי יכול לכוון את , בעיקר בתקופת עומס וקושי, כל ממונה בטיחות צריך מאמן אישי, לדעתנו. טעמנו מעט מהאימון האישי
  .המתמודד להצלחות והישגים

  .ושוב ביקשנו להמשיך ולתחזק את הסדנא המדהימה, ביקשנו, בסיום הסדנא ביקשנו

היחס והליווי , החדות, הנעימות, הידע הרב, ההכנה, להודות ללבנת כהן ומיכל עמית על המקצועיותאנו מבקשים , בהזדמנות ובמעמד זה
  . האישי של כל משתתף

  .אנו מאחלים הצלחה רבה ומקווים שכל ממוני הבטיחות יזכו לעבור סדנא זו, הקבוצה החדשה, ולכם

  

 גרים נציג הבו, מר מוטי תפילין ממונה בטיחות במגה קמעונאות: בתמונה
 מנהלת הפרויקט, ולבנת כהן


